

Date:24 Aug 2021

Ref:

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi

CEO - Boursa Kuwait

State of Kuwait

Dear Sirs,

التاريخ: 24 أغسطس 2021

المرجع: 444

المحترم السيد / محمد سعود العصيمي

الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

دولة الكويت

تحبة طبية ويعد،،،

Comment on news published in a newspaper

With reference to Article 1.4.4. of Chapter 4 of Book 10, "Disclosure and Transparency" issued by the CMA and in reference to the subject matter, and to the news published in a newspaper on 24 August 2021 regarding Zain's request to obtain a digital bank license.

We would like to inform you that the company is always in the pursuit of innovative investment opportunities that are feasible for its operations with the aim of maximizing shareholders' value. The company studies all opportunities in line with its strategy. Accordingly, the company is in the initial discussions with the regulatory authorities as Zain has sent a request to the Central Bank of Kuwait on 13 July 2021 to obtain the digital banking license, however there is no material information at the present time in this regard.

The company will carry out all required disclosure procedures in accordance with the laws and regulations issued by the Capital Markets Authority upon completion of any procedures of this kind and as soon as they occur.

We confirm our full commitment to the CMA instructions and all laws issued by the regulatory authorities.

التعقيب على الخبر المنشور في إحدى الصحف

بالإشارة إلى مادة 4-4-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" الصادر عن هيئة أسواق المال وإلى ما تناقلته إحدى الصحف بتاريخ 24 أغسطس 2021 بشأن طلب شركة زين لترخيص بنك رقمي.

نود أن نفيدكم أن الشركة دائما ما تبحث عن أفضل المشاريع والفرص الإستثمارية المجدية لعملياتها التشغيلية بهدف تعظيم حقوق المساهمين، وهي تدرس كافة الفرص الإستثمارية المتاحة بما يتماشى مع استراتيجية الشركة. وعليه، فإن الشركة مستمرة في المناقشات الأولية مع الجهات الرقابية المختصة، وقد قامت زين بتقديم طلب لبنك الكويت المركزي بتاريخ 13 يوليو 2021 للحصول على الترخيص المذكور إلا أنه لا توجد أي معلومات جوهرية في الوقت الحالي بخصوص هذا الشأن.

مع العلم بأن الشركة سوف تقوم بجميع إجراءات الإفصاح المطلوبة وفقا للقوانين والقواعد الصادرة عن هيئة أسواق المال والجهات الرقابية عند استكمال أي إجر اءات من هذا النوع و فور حدوثها.

وتؤكد الشركة على التزامها التام بتعليمات هيئة أسواق المال والقوانين الصادرة عن الجهات الرقابية ذات الصلة، وسوف نوافيكم بأي جديد في هذا الخصوص.

وتفضلوا بقبول فانق الاحترام والتقدير ،،،

Sincerely yours,

Mobile Telecommunication Co. K.S. CP

بدر ناصر الخرافي

Bader Nasser AlKharafi Vice Chairman and Group CEO

شركة الاتصالات المتنقلة (ش.م.ك.ع) Mobile Telecommunications Co. (K.S.C.P) Airport Road, Shuwaikh, Kuwait - P.O.Box 22244 Safat 13083 Kuwait - T: +965 2464 4444 F: +965 2464 4552 رأس المال المدفوع: 432,705,890,900 د.ك - رأس المال المصرح به: 432,705,890,900 د.ك - السجل التجاري: 36025

www.zain.com